
ZÁPIS Z 1. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ  
V ROCE 2010 

konaného dne 20.1. 2010 v 17,00 hod. v sále Pellyho domů 
v Polici nad Metují 

Přítomni : dle presenční listiny 
Pozdní příchod :  
Předčasný odchod :  

Nepřítomni : Ing. V. Seidl, Mgr. M. Trnovská, Lubor Bořek 

Hosté : ředitelka MŠ D. Baláková, ředitel ZŠaMŠ Mgr. K. Nývlt, ředitel TS s.r.o. Ing. V. Bučok, 
 
Ověřovatelé zápisu : Petr Jansa, Pavel Daněk 
 
Zapisovatelka : Dagmar Hauschková 

a) Zahájení jednání starostkou města 
 
Zahajuji 1. veřejné zasedání ZM v roce 2009, které jsem svolala v souladu se zákonem o obcích. 

Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a zaměstnance města, dále vítám ředitele a 
vedoucí organizací zřizovaných městem a všechny přítomné občany.Zapisovatelkou dnešního jednání 
stanovuji paní Dagmar Hauschkovou. 
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Petra Jansu a pana Pavla Daňka. 
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 18 členů ZM z celkového počtu 21 členů. 
ZM je usnášeníschopné! 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání : 
 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 1. zasedání ZM v roce 2009 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Uzavření úvěrové smlouvy na spolufinancování akce " Intenzifikace ČOV Police nad Metují" 
05) Věcné břemeno pro společnost ČEZ Distribuce, a.s. 
06) Zpráva kontrolního výboru ZM o provedené revizí výstavby beachvolejbalového hřiště 
07) Diskuse 

Kontrola plnění usnesení ZM : 
04/03/02 zodp. IMŽP - odkup pozemků na trase „obchvatu" 
04/01/03 zodp. IMŽP - směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK 
11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR 

09/06/07 zodp. IMŽP - odkup kotelny a uhelny a vodní nádrže včetně rozvodu vody od pana J. K. 
16/07/08 zodp. IMŽP - prodej zem. pozemků v k.ú. Velká Ledhuje Družstvu vlastníků Police nad Metují. 
13/04/09 zodp. IMŽP - uzavření smluv o smlouvě budoucí na pozemky pod plánovanou cyklostezkou  
09/05/09 zodp. IMŽP - prodej přístavby domu čp. 377 firmě GEUM s.r.o. - lékárna 
12/05/09 zodp. IMŽP - prodej pozemků u Penny Marketu 
15/05/09 zodp. IMŽP - prodej části pozemku p.č. 769/201 v k.ú. Velká Ledhuje P. P. 
16/05/09 zodp. IMŽP - prodej pozemků p.č. 330/4 a 331/2 v k.ú. Police nad Metují panu B. 
19/05/09 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemků p.č. 1203 a p.č. 1204 od Sdružení vlastníků garáží 
na sídlišti 
10/06/09 zodp. IMŽP - prodej stavebních parcel pod Klůčkem  
10/07/09 zodp. IMŽP - pronájem pozemků pro instalaci fotovoltaické elektrárny 
11/07/09 zodp. IMŽP - odkup poz. p.č. 88/1, st.č. 432/4 a budovy na st.č. 432/4 v k.ú. Police n.M. od 

MILPO, 
s.r.o., 
12/07/09 zodp. IMŽP - prodej pozemku p.č. 243/7 v k.ú. Police nad Metují panu R. S. 
15/07/09 zodp. IMŽP - prodej oddělených částí pozemku p.č. 758/93 v k.ú. Velká Ledhuje J. V., M. F. 
16/07/09 zodp. IMŽP - bezúplatný převod pozemků p.č. 761/4, 761/5, 762/14, 762/15, 775/15 a 1122/3 
v k.ú. VL od H. M. 



USNESENÍ  
z 1. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2010 

ze dne 20. ledna 2010 

01/01/2010 
ZM schvaluje předložený návrh programu 1. veřejného zasedání ZM v roce 2010. 
01) Zahájení  
02) Schválení programu 1. zasedání ZM v roce 2009 
03) Kontrola plnění usnesení ZM 
04) Uzavření úvěrové smlouvy na spolufinancování akce " Intenzifikace ČOV Police nad Metují" 
05) Věcné břemeno pro společnost ČEZ Distribuce, a.s. 

06) Zpráva kontrolního výboru ZM o provedené revizí výstavby beachvolejbalového hřiště 
07) Diskuse 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
02/01/2010 
ZM schvaluje úvěrovou smlouvu č. 7360010200011 uzavíranou mezi městem Police nad Metují a 
Komerční bankou a.s. za účelem předfinancování dotací z Fondů EU a spolufinancování akce 
"Intenzifikace ČOV Police nad Metují", s výjimkou bodu 8.3.5, který ZM požaduje před podpisem smlouvy 
přehodnotit. 
Zodpovídá: FSO 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

03/01/2010 
ZM schvaluje zřízení věcného břemene pro oprávněnou společnost ČEZ Distribuce, a.s. Věcné břemeno 
bude spočívat v právu oprávněného:  
1) strpění umístění, zřízení a provozování zařízení distribuční soustavy na pozemcích p.č. 731/1, 731/5, 
731/8 a 731/12 v k.ú. Velká Ledhuje. Zařízením distribuční soustavy se konkrétně rozumí zemní 
kabelové vedení VN, uzemnění VN, demontáž stávajícího vrchního vedení VN. Věcné břemeno bude 
zřízeno za úplatu a finanční náhrada bude za předpokladu celkového maximálního rozsahu věcného 
břemene činit částku 1.000,- Kč 
2) strpění umístění, zřízení a provozování zařízení distribuční soustavy na pozemcích p.č. 749/1, 731/1, 
731/5, 731/8 a 731/12 v k.ú. Velká Ledhuje. Zařízením distribuční soustavy se konkrétně rozumí zemní 
kabelové vedení NN, rozpojovací a přípojkové skříně NN, uzemnění NN. Věcné břemeno bude zřízeno za 

úplatu a finanční náhrada bude za předpokladu celkového maximálního rozsahu věcného břemene činit 
částku 1.000,- Kč. 
Zodpovídá: IMŽP, místostarosta 
Pro: 18 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
04/01/2010 
ZM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru ZM o provedené revizí výstavby beachvolejbalového 
hřiště. 
Zodpovídá: předseda KV ZM 
Pro: 17 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
05/01/2010 

ZM schvaluje, aby byl zachován tradiční termín Polické pouti 14. - 15.8 a pověřuje starostku projednat 
termín s provozovatelem pouťových atrakcí panem Janečkem, v případě neúspěchu schvaluje vyhlásit 
výběrové řízení. 
Zodpovídá: starostka 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 7 

Průběh, komentář k usnesením: 
 
Ke kontrole plnění - Z. Dostál vznesl dotaz v jaké fázi je směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK. 
Z. Kadidlo - směnu komunikací tzn. povrchu vozovek řeší SÚS KHK, pozemkově bude vypořádáno až po 
zápisu zaměřené přeložky do katastru nemovitostí. Údržba komunikací je vyřešena. ' 
K usnesení č. 2 - pí J. Kosinková, ved. odboru FSO informovala zastupitele o návrhu smlouvy o úvěru 
„Další ujednání" bod 8.3.5 vysvětlila, že zde hodnota ukazatele 1,2 je velmi těžko splnitelná, proto 
schvalujeme smlouvu s tím, že před jejím podpisem je třeba jednáním s KB dosáhnout přehodnocení a 
úpravu tohoto bodu smlouvy. Všichni zastupitelé obdrželi materiály elektronicky.  
K usnesení č. 3 - Z. Kadidlo informoval, že se jedná o rekonstrukci stávajícího vrchního vedení VN v 

lokalitě pod Klůčkem a novou stavbu kabel. vedení NN pro plánovanou výstavbu RD v této lokalitě. 
Souhlas s budoucím zřízením břemen je podmínkou pro zahájení stavby a spočívá ve strpění umístění, 
zřízení a provozování s právem vstupu na tyto pozemky. 



K usnesení č. 4 - starostka informovala o ukončení kontroly výstavby hřiště pro plážový volejbal, která 

byla zadána kontrolnímu výboru na základě vznesených ústních i písemných připomínek p. Z. Dostálem. 
Požádala předsedu kontrolního výboru J. Seiferta o podání zprávy.  
J. Seifert - informoval zastupitele o průběhu kontroly a zjištěných nedostatcích. Všichni zastupitelé 
obdrželi zápis z kontroly č. 2/2009 v elektronické podobě. Ve spolupráci s členy výboru, členy sportovní 
komise, s investičním technikem Ing. P. Scholzem, P. Jansou a P. Rutarem byl prošetřen postup stavby a 
učiněn závěr. Bylo konstatováno, že stavba byla zahájena předčasně, a to ještě před tím než byl 
dokončen projekt celého víceúčelového hřiště, který mohl být podkladem pro zadání výběrového řízení. 
Hlavním důvodem realizování stavby byl sponzorský dar a snaha provést část prací svépomocí a tím 
minimalizovat náklady. RM na základě těchto informací výstavbu schválila, protože nepředpokládala vyšší 
náklady než 100 tis. Kč, což je částka, kterou může rada uvolnit bez schválení ZM. KV došel k závěru, že 
výstavba a financování beachvolejbalového hřiště nebylo projednáno a schváleno před započetím akce v 
ZM. Komise shledala, že nebyl porušen zákon č. 137/2006 Sb. o veřejných zakázkách, ale byla porušena 

Organizační směrnice č.12/2008 Pravidla při realizaci zakázek města Police n. M., ve které je stanoveno, 
že u investičních akcí s rozpočtem nad 100 tis. Kč bude vypisováno výběrové řízení. Porovnáním 
provedených a fakturovaných prací se KV nezabýval, protože nebyl veden stavební deník. Různí se 
názory na předražení/nepředražení prováděných prací. KV došel k názoru, že vzhledem k tomu, že akce 
již byla realizována, je pozdě hledat nějaké řešení. Vycházíme z toho, že zájmová skupina sportovců 
měla dobrý úmysl a v žádném případě nikdo nechtěl město poškodit . 
P. Scholz - myšlenka zrealizovat hřiště byla dobrá, ale musíme si vzít ponaučení pro příště a vše lépe 
připravit a předjednat. 
I. Seidlmanová - znáte mé stanovisko, které jsem veřejně přednesla na minulém ZM. Cítím se 
zodpovědná za tuto akci. Pokud toto usnesení přijmeme, mám za povinnost zjistit, zda zastupitelé 
nežádají moje potrestání za chybné rozhodnutí a porušení směrnice.  
P. Daněk - zastupitelé nemají zájem o vyvození žádných důsledků, ale je to ponaučení pro příště. 

J. Seifert - chci navázat na p. P. Scholze, KV si také kladl otázk,u jaké z toho případu vyvodit důsledky. 
Dospěli jsme k názoru, že si musíme všichni vzít ponaučení pro další akce. Myslím si, že jsme pochybili 
všichni, některé zásadní věci se v zápisech jednání sportovní komise neobjevily, ale na druhou stranu byli 
zastupitelé natolik informováni, že se mohli k této problematice vyjádřit.  

Diskuze, informace: 
Z. Dostál - co je pravdy na tom, že Polická pouť se má konat o týden později tj. 22. 8. než je původní 
církevní, která připadá na 15. 8. 2010. 
I. Seidlmanová - bezprostředně po loňské pouti se jednalo o termínu Polické pouti roku 2010. Pan 
Janeček, kterému RM schválila dvouletý pronájem náměstí pro provoz pouťových atrakcí, požádal o 
posunutí termínu o týden, a to z důvodu shodného data konání poutí v Náchodě a Novém Bydžově. 
Jelikož termín Polické pouti se odvíjí od svátku Nanebevzetí Panny Marie, který vychází na neděli 15.8., 
kontaktovala jsem pana faráře P. M. Lewického s tím, že k němu posílám pana Janečka, aby se vzájemně 
dohodli na možnosti změny termínu. P. M. Lewický mi následně telefonoval, že on osobně nemá nic proti 
posunutí světské pouti o týden s tím, že církevní slavnosti proběhnou v původním termínu, tj. na svátek 
Nanebevzetí Panny Marie a pouťové atrakce proběhnou v následujícím týdnu. Bezprostředně potom byla 

o změně termínu informována RM, ZM i veřejnost. Informace byla umístěna na webových stránkách a 
opakovaně avizována v Polickém měsíčníku. S tímto datem byly seznámeny i spolky Policka. 
Z. Dostál - zaznamenal jsem velmi negativní reakce občanů na změnu termínu.  
J. Antl - špatné ohlasy, měli bychom ctít tradice a znovu zvážit, jak termín konání pouti, tak i 
silvestrovského ohňostroje. 
P. Scholz - zdá se mi nevhodné posouvat termín pouti jen proto, aby fa Janeček nepřišla o dvě lukrativní 
příležitosti. 
I. Seidlmanová - nejde jen o pouť v Náchodě, fa Janeček zajišťuje pouťové atrakce také v Novém 
Bydžově, pokud bychom trvali na tradičním datu, bude výběr zajímavých atrakcí omezen, případně bude 
muset pan Janeček některé atrakce draze nasmlouvat od jiných firem. V případě, že bude ZM na tomto 
datu trvat a fa Janeček nebude schopna tyto akce vykrýt, budeme muset nechat vypsat na provozovatele 
Polické pouti nové výběrové řízení. 

P. Scholz - měli bychom ctít tradice; Polická pouť je vyhlášená. 
I. Seidlmanová - pokud chcete změnit termín letošní Polické pouti, máte na to jako zastupitelé právo. 
Nechám hlasovat o změně termínu s tím, že RM nechá vypsat nové výběr. řízení nebo se dohodneme se 
současným provozovatelem. 
P. Jansa - termín pouti je historicky zaběhnutý a neměl by se měnit, opět se vrátím ke změně termínu 
konání ohňostroje. Měli bychom brát v úvahu tradice a ty neměnit. Pokud si občané zvykli chodit na tyto 
akce v tak hojném počtu, není vhodné, abychom je rušili . Ohňostroj nás přijde na 25 tis. Kč, není to 
malá částka, ale v městském rozpočtu to zase není tak závratná suma.  
Ing. J. Vlček - v únoru budeme schvalovat rozpočet na rok 2010 a tam se můžeme vyjádřit k samotné 
částce, zda schválit finance na ohňostroj či nikoliv.  
 
 

 



Jednání bylo ukončeno v 18,30 hodin. Zápis vyhotoven 28.1.2010 

1. ověřovatel : ........................................  

 

Starostka: ........................................... 
Ida Seidlmanová 

 
2. ověřovatel : ......................................... 

 


